

# ArtisTree Selects: Enchanted Forest

## TERMS AND CONDITIONS

1. For public guided art tours, each QR code ticket is eligible for one admission for the registered date and time.
2. All guided art tours will begin punctually. Latecomers may be subject to ticket cancellation or reallocation to another session.
3. The exhibition is suitable for all ages. Children should be accompanied by at least one adult to enter the exhibition.
4. Visitors are responsible for their own safety and must comply with the rules and regulations of the venue and follow the instructions by the staff.
5. The exhibition includes low-light setting. If visitors feel unwell, please seek assistance from the staff on-site.
6. Eating or drinking is not allowed in the exhibition.
7. For safety reasons, please do not touch the artwork or lean against the walls inside the exhibition.
8. For safety reasons, visitors are recommended to refrain from carrying large size personal belongings into the exhibition such as large backpacks, suitcases and trolleys. The organiser reserves the right to deny entry into the exhibition.
9. The organiser reserves the right and at its sole discretion to suspend any visitor who appears or is suspected to be unfit to enter the exhibition.
10. The organiser reserves the right to impose charges as deemed necessary should any loss or damage be caused to the artwork, exhibition set, or any other objects in ArtisTree.
11. The programme may be subject to change without prior notice.
12. The programme will be cancelled when tropical cyclone warning signal No. 8 is in force or Black Rainstorm Warning is hoisted. Please refer to the ArtisTree Facebook page for the latest update.
13. Swire Properties Limited reserves the right to take photos or video-recordings during the events and to use the photos and videos for promotional purpose.
14. Swire Properties Limited is not liable for any loss of personal belongings or harm caused to the visitors during the visit.
15. Should any disputes arise, the decision of Swire Properties Limited shall remain final.
16. By joining the exhibition, you agree to our Terms and Conditions above.

# ArtisTree Selects: Enchanted Forest

## 條款及細則

1. 每張公眾藝術導賞團二維碼入場門票只限一人進場。持票者應按門票所示日期及時間參觀展覽。
2. 所有藝術導賞團會於預定時間準時開始，逾時出席可能會被取消已預約的門票，或被重新分配至新的參觀場次時間。
3. 展覽適合任何年齡人士參觀。兒童必須由至少一名成人陪同方可進場。
4. 參觀人士需遵守場地規則及守則，並需為其個人安全負責及遵從場地工作人員指示。
5. 展覽場內設置燈光昏暗區域，如在參觀期間感到身體不適，請通知現場工作人員尋求協助。
6. 展覽場內不准飲食。
7. 為安全起見，請勿觸摸藝術品或倚靠展覽場內的牆壁。
8. 為安全起見，參觀人士請盡量避免攜帶大型個人物品進場，包括大型背囊、行李箱及手推車等。主辦單位保留拒絕任何人士進場的最終決定權。
9. 主辦單位保留拒絕身體懷疑出現不適的人士進場的權利及其最終決定權。
10. 主辦單位保留追溯因為對藝術品、展品或 ArtisTree 內任何其他物品所造成的遺失或損壞而要求作出賠償的權利。
11. 上述節目如有任何更改，恕不另行通知。
12. 當香港天文台發出八號或以上熱帶氣旋警告訊號或黑色暴雨警告時，節目會被取消。詳情請留意 ArtisTree Facebook 專頁的公佈。
13. 太古地產有限公司保留於活動進行期間拍照、錄影，以及將上述照片或片段用作宣傳用途的權利。
14. 太古地產有限公司不會為持票者於場內出現的個人財物損失或身體受傷而負責。
15. 如有任何爭議，太古地產將保留最終決定權。
16. 登記及使用門票即代表同意受本文所述條款及細則的約束。